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Sàez aposta per fomentar l’aviació esportiva a Alfés 

                
 
Xavier Sàez, candidat d’Esquerra a l’alcaldia de Lleida, s’ha pronunciat avui en 
favor de “mantenir i fomentar els usos esportius a l’actual aeròdrom d’Alfés una 
vegada entri en funcionament l’aeroport de Lleida-Alguaire”, i per aquesta raó s’ha 
compromès a “impulsar els tràmits que permetin fer efectiu el Pla de Millora d’Alfés 
en el qual treballa la Generalitat de Catalunya”. 
Xavier Sàez, acompanyat pel diputat al parlament de Catalunya per Esquerra 
Carmel Mòdol, ha participat aquest matí en una trobada amb els membres del Reial 
Aericlub de Lleida, davant els quals ha afirmat que “Alguaire ha d’acollir un 
aeroport comercial de passatgers i mercaderies, que ja està en fase de licitació, i 
Alfés ha de mantenir l’aeròdrom destinat a l’aviació esportiva”.  
El candidat d’Esquerra a l’alcaldia de Lleida i els membres de l’aericlub han 
coincidit en que “la intensitat del tràfic aeri comercial pot ser incompatible amb 
l’aviació esportiva en un mateix lloc, però el manteniment de l’aeròdrom a Alfés sí 
que pot ser compatible amb la protecció de l’espai natural que l’acull des de fa més 
de 75 anys”. 
En aquest sentit, Xavier Sàez ha garantit que “el futur govern de la Paeria donarà 
suport al projecte de millora de les instal·lacions de l’aeròdrom que contemplin una 
ampliació sostenible dels edificis i un tractament de la pista d’aterratge que la faci 
competitiva sense necessitat d’asfaltar-la, al temps que sigui compatible amb un 
hipotètic centre d’interpretació de les zones estepàries”.  
Sàez, finalment, ha mostrat la seva confiança en que “l’èxit de l’aeroport de Lleida-
Alguaire generarà a mig termini noves oportunitats per a la pràctica de l’aviació 
esportiva que beneficiaran el conjunt de la ciutat de Lleida”.  

Lleida, 28 d’abril de 2007  


